
 

 

El sotasignant, Miguel-Angel Ibáñez Giner, portaveu del 
Grup Municipal de Ciutadans a l’Ajuntament de Gavà,  
 
D’acord al que s’estableix al Títol II, Secció Tercera, article 
66 del ROM, presenta el següent prec per a ser contestat 
al Ple:  
 
 
EXPOSA 
 

Al pont pedonal de la Riera dels Canyars, s’ha 
enjardinat una superfície d’uns 20 m² d’un dels laterals, i 
han posat vàries estaques.  

Agraïm aquest arranjament, però considerem que 
això no garanteix una suficient protecció pels vianants, i 
tal com ja vam comentar a alguns membres de l’equip de 
govern,  
 
 
PREGUEM 
 

Que es continuï la barana, com en el costat mar, per 
poder evitar de forma efectiva qualsevol accident en 
aquest indret. 

 
 
En Gavà, a 23 de novembre de 2010. 

 
 
 
 
 

Miguel-Angel Ibáñez Giner 
Grup Municipal Ciutadans de Gavà 


